

MEDIA EVENTS

›ALTE SCHMIEDEHALLEN‹

SONNTAG | SUNDAY 27|08|2023

12.00 Uhr/ TW Order - Information – Frühjahr/Sommer spring/summer 2024

noon Das Pendel schlägt etwas zurück. Mehr Lässigkeit mischt sich wieder unter Tailoring und Chic, sowohl bei Womenswear als auch bei Menswear. Wie beeinflusst das die Schuhtrends zum Frühjahr/Sommer 2024? Auf welche neuen geschlossenen Styles setzen die Hersteller*innen neben dem Sneaker? Wie stark wird der Ballerina eingestuft? Und wie viel offene Ware verträgt der Markt? Diese und weitere Fragestellungen thematisiert Simone Reiner aus der Fashion-Redaktion der TextilWirtschaft.

The pendulum swings back a bit. More casualness is mixed in again with tailoring and chic, both in womenswear and menswear. How does this influence the shoe trends for spring/summer 2024? What new closed styles are manufacturers focusing on besides the sneaker? How strongly is the ballerina rated? And how much open goods can the market take? Simone Reiner from the fashion editorial department of TextilWirtschaft will address these and other questions.

Referentin/Speaker:

Simone Reiner, TextilWirtschaft

(Simultan übersetzt ins Englische/Simultaneously translated into English)

15.00 Uhr/ **Paneltalk: Nachhaltigkeit in der Schuhbranche Sustainability in the foot-wear industry** Spannender Talk mit hochkaratigen Gästen zum Thema Nachhaltigkeit in der Schuh- und Modebranche aus verschiedenen Gesichtspunkten.

Exciting talk with high-profile guests on the topic of sustainability in the footwear and fashion industry from various points of view.

Teilnehmer u.a./a.o. Participants:

Lavinia Muth, Sustainability Advocate & Consultant Neonyt Düsseldorf;

Sebastian Thies, Geschäftsführer Thies, Gründer nat-2™

Moderation: Ulrike Kähler, Managing Director Igedo Exhibitions

(Simultan übersetzt ins Englische/Simultaneously translated into English)

MONTAG | MONDAY 28|08|2023

11.00 Uhr/ **HDS|L Pressekonferenz Press Conference**

11.00 am Der Bundesverband der Schuh- und Lederwarenindustrie HDS|L gibt mit Zahlen und Fakten Auskunft zur aktuellen Lage der Schuhindustrie. Ergänzend zu den aktuellen Industriedaten werden Vertreter des BTE (Handelsverband Textil Schuhe Lederwaren) über die aktuelle Lage des Schuhhandels berichten.

The German Shoe and Leather Goods Industry Association HDS|L will provide information on the current situation of the shoe industry with facts and figures. Complementing the current industry data, representatives of the BTE (Textile, Shoes and Leather Goods Trade Association) will report on the current situation of the footwear trade.

Teilnehmer/Participants:

Manfred Junkert, Hauptgeschäftsführer General Manager HDS|L

Rolf Pangels, Hauptgeschäftsführer des BTE Handelsverbandes Textil Schuhe Lederwaren General Manager of the BTE Textile, Shoes and Leather Goods Trade Association

Ulrike Kähler, Managing Director Igedo Exhibitions.

Moderation: Dr. Claudia Schulz, Presse- und Öffentlichkeitsarbeit HDS|L Press and Public Relations HDS|L

(Simultan übersetzt ins Englische/Simultaneously translated into English)

14.00 Uhr/ **SEASONS BEST - Frühjahr/Sommer Spring/Summer 2024**

2.00 pm Die Top-Trendthemen der Saison: Karolina Landowski vom FASHION TREND POOL präsentiert in ihrem traditionellen Buyers Briefing SEASON'S BEST die Top 20 Schuhe und Accessoires für Frühjahr/Sommer 2024 – kompakt, informativ und inspirierend.

The top trending topics of the season: Karolina Landowski from FASHION TREND POOL presents the top 20 shoes and accessories for Spring/Summer 2024 in her traditional Buyers Briefing SEASON'S BEST - compact, informative and inspiring.

Referentin/Speaker:

Trend-Expertin/Trend expert Karolina Landowski, FASHION TREND POOL

15.00 Uhr/ **FASHION FORECAST - Herbst/Winter Autumn/Winter 2024/25**

3.00 pm Einen Schritt voraus: Trendexpertin Marga Indra-Heide vom FASHION TREND POOL taucht bereits ein die neue Saison Herbst/Winter 2024/25 ein und präsentiert die wichtigsten Fashionthemen, Farben, Materialien und Schuhe für den kommenden Winter in ihrem inspirierenden Fashion Forecast!

One step ahead: trend expert Marga Indra-Heide from FASHION TREND POOL already dives into the new season Autumn/Winter 2024/25 and presents the most important fashion themes, colors, materials and shoes for the coming winter in her inspiring Fashion Forecast!

Referentin/Speaker:

Trend-Expertin/Trend expert Marga Indra-Heide, FASHION TREND POOL